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Dagsorden og referat 
Dato:  Tid: Sted: 

10.04.2025 18.00-21.00 GSC klublokalet 

Emne:  Mødedeltagere: 

Bestyrelsesmøde  Bestyrelsen og Kim 

Afbud: Kirstine 

Noter/bemærkninger   Mødeleder: 

Rød: fortroligt og kommer ikke med i eksternt referat. Torben 

Referent: 

Ref. Luise      Fortæring: Torben 

 

 

 

 Emne Mål med 

punktet/baggrundsmateriale 

Pkt ansvarlig Tid 

(min) 
Referat 
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1.  Godkendelse af 

referat fra sidste 

møde. 

Se fremsendte 

 
Torben 5 Godkendt – Luise lægger det på hjemmesiden. 

2.  Nyt fra formand og 

næstformand 

Orientering om, hvad der er sket 

af nyt siden sidst 
Torben 

Luise 

5 Brugerbestyrelse – ikke noget spændende. Vi får det vand 

vi har bedt om på Blågård seminarium / Mørkhøj park 

svømmehal. 

Ulrik er udtrådt af bestyrelsen. 

Majbrit indtræder da hun er 1. suppleant.  

3.  Økonomi Opdateret regnskab og budget Charlotte 20 Charlotte har uddelt saldobalance. 

Swimfit har været på træningslejr hvilket ikke var 

budgetteret. 

Lønningerne har været lavere end budgetteret pga. nye 

yngre trænere. 

Mødeudgifter har været dyrere. 

 

Alt i alt ser det fornuftigt ud. 

 

4.  Nyt fra klubchef - Orientering og evt. 

beslutning i forhold til 
- de af kim fremsendte 

punkter 

Kim 40 

 

Der mangler et mødelokale som er mere privat end 

klublokalet/b-lokalet. 

Førhen har Kim brugt sin (afdøde) fars firmas mødelokale i 

Ballerup. 

Der er mulighed for at få et kontorlokale i Tower 77 på 

Vandtårnsvej – hvor der er et kælderlokale ledigt til halv 

pris (4625kr. om måneden). Det er et lejemål hvor man 

binder sig for 5 måneder ad gangen – og vi skal selv betale 

for istandsættelsen (cirka 40.000kr inden alt er dækket 

ind). 
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En anden mulighed er S-lokalet ovre ved Gladsaxe Heros, 

men dette skal igennem FIGs ”ønskebrønd”, som kan tage 

lang tid.  

Per og John er løbet afsted med at finde ubrugte lokaler.  

Plan A er at få istandsat kælderen ved glasgangen eller 

lignende løsninger – men det tager tid. Med mindre at der 

kan findes andre lokaler i nærheden.  

I mellemtiden må vi gå med plan B; at leje et lokale et 

andet sted – dette giver vi Kim lov til at indgå aftale om at 

leje. 

 

 

Svøm vil gerne have at vi lægger svømmehal til DM 

Masters stævne. Udfordringen er om vi kan stille med 

officials og hjælpere.  

Vi synes at det er en god idé, men at Anders Kilen må 

snakke med stævneudvalget om hvad det kræver. 

 

 

Danish Open gik rigtig godt – ikke det bedste, men vi fik to 

VM-udtagelse. Dog blev Sofie ikke udtaget. 

Kim og Sofie har afholdt et møde med landsholdchefen om 

Sofies rolle i VM-forberedelserne. Sofie har fået lov at være 

med i forberedelserne frem mod at svømmerne tager til 

Singapore. Vi køber billetter til Singapore til Sofie så hun 

kan følge med fra sidelinjen.  

 

Der er købt nye højtalere da de gamle ikke kunne bruges til 

f.eks. Ministævne.  
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Mørkhøj projektet er afsluttet, men succes. 24 deltagere – 

der alle har fået et diplom og havde forældre med til 

afslutning. 

 

 

5.  Afklaring af 

Christians rolle 

Formand for konkurrenceafd. 

Arbejdsopgaver 

Christian 

Torben 

Kom 

20 Christian er med til morgen-træninger og er synlig ved 

Klubmiddag. Han deltager ved Svøms generalforsamling, 

opstartsarrangementer/møder, GP-stævner, DM, mm.  

Der skal lige forventningsafstemmes hvad Christian kan 

hjælpe med ved disse arrangementer. 

Christian deltager ved MUS-samtaler med 

konkurrencetrænere. 

Han vil også sparre med Kim om målsætninger og strategi. 

Kan justeres hen ad vejen.  

 

Diana vil gerne hjælpe til med at finde ud af hvordan vi får 

flere frivillige arrangeret – dette kunne være et punkt på 

forældremøder. 

6.  Planlægning af FG 

19. maj 2025 

1) Hvem stiller op – samt 

vores roller 
2) Evt. vedtægtsændringer 

– beskrives og begrundes 
nedenfor 

3) Beskrivelse af 

bestyrelsens opgaver og 
arbejdsområder 

4) Tid og hvordan? 
 

Torben 45 1) Majbrit overtager Ulriks plads – og er ikke på valg. 

Alle dem der er på valg, er villige til genvalg 

 

2) Forslag til vedtægtsændringer med begrundelse: 

 

 

 

 

§10, stk.3: 
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Bestyrelsen består af en formand, en næstfomand, en 

kasserer og mindst 1 menigt medlem, der alle vælges for 2 

år ad gangen på den ordinære generalforsamling. Formand 

og halvdelen af de menige medlemmer er på valg i lige år, 

mens næstformand, kasserer og resten af de menige 

medlemmer er på valg i lige år 

 

Foreslås ændret til: 

Bestyrelsen består af en formand, en næstformand, en 

kasserer og mindst 1 menigt medlem. 

Alle vælges for 2 år ad gangen på den ordinære 

generalforsamling. 

Umiddelbart efter den afholdte generalforsamling 

konstituerer den nyvalgte bestyrelse sig herefter med 

formand, næstformand og kasserer. 

 

Begrundelse: 

Bestyrelsen ønsker frit at kunne besætte de 3 poster blandt 

de valgte medlemmer. 

 

§10, stk. 4 

Valgbare til bestyrelsen er medlemmer, der er fyldt 18 år 

og har stemmeret. 

 

Foreslås ændret til: 

 

Valgbare til bestyrelsen er medlemmer, der er fyldt 18 år 

og har stemmeret, og som senest 14 dage inden afholdelse 

af ordinær generalforsamling skriftligt har anmeldt deres 

kandidatur med begrundelse til formanden for bestyrelsen. 
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Denne er herefter forpligtet til senest 1 uge inde afholdelse 

af generalforsamling at sende nye kandidater med 

begrundelse ud til medlemmerne. 

 

Begrundelse: 

Bestyrelsen finder det rimeligt, at medlemmerne i god tid 

og på et kvalificeret grundlag kan træffe beslutning om, 

hvem det enkelte medlem ønsker 

at stemme på. 

 

 

§10, stk. 5: 

Passus:  ”eller har givet skriftligt tilsagn” udgår.  

 

3) Vi sætter en halv time af på næste bestyrelsesmøde 

til at gennemgå beskrivelserne.  

 

4) Generalforsamlingen skal være kl. 19 (hvis 1.holds 

svømmerne vil deltage må de få lov at få en halv 

time før fra træning). 

Der er dialogmøde fra kl. 18 (åbent hus) inden 

generalforsamlingen.  

Christian laver beretning for Konkurrenceafdelingen, 

Diana laver for ungdomsafdelingen og Luise laver for 

svømmeafdelingen.  

Vi skal huske at have uddelegeret en 

ungdomsafdelingsansvarlig efter 

generalforsamlingen, da Diana har taget denne indtil 

nu sammen med konkurrenceafdelingen. 
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7.  So -Me  Opfølgning på nyeste udvikling 

Oprettelse og styring af So-Me 
grupper 

Brug af Logo 

Mads og Jonas 20 Sofie har taget styringen på alle officielle GSC SOME-konti. 

2. holdets (egen) Instagram-profil skulle være blevet rettet 

så den ikke har GSC logo på. 

 

Strand/svømmehal video med swimfit-holdene skal 

planlægges til juni måned (hvis han kan rykke det fra 18. 

maj). Den skal vise at vi både kan lave alternativ træning, 

men også vise hvad vi laver med skolesvøm.  

Der skal laves et møde med video-Andreas og trænerne, så 

han ved hvordan han skal filme de forskellige øvelser.  

 

I forbindelse med tilmelding til ny sæson. Der åbnes for 15. 

maj for nuværende medlemmer.  

8.  Nyt fra udvalg Kort gennemgang af evt. nyt Torben     10 Udvalgene skal på charmeoffensiv til GP – for vi mangler 

folk. Det kan være kl. 18 – 18.15 den 27. april.  

9.  Evt.   

 

15 Luise foreslår at punktet ”Nyt fra formand og næstformand” 

ændres til ”Nyt fra FIG, Brugerbestyrelse, xxx, yyy, zzz” 
(de møder Torben går til men som ikke nødvendigvis 

tilhører formanden). 

 
Vi skal have lavet en make-over af vores vedtægter til 

næste års generalforsamling, da sproget mm er lidt 
gammeldags. 

 

Må vi ansøge om fornyelse i klublokalet – når der nu findes 
en fond vi kan søge? Torben snakker med Holger. 
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